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JEGYZŐKÖNYV 

 
amely készült a Magyarországi Drótszőrű Magyarvizsla Tenyésztők Egyesületének 2024. április 
20. napján, 9:00 órakor megtartott közgyűlésén, a 1134 Budapest, Huba utca 6. szám alatt.   

 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint 
 

Noveczki Katalin, mint az Egyesület elnöke, illetve a Közgyűlés levezető elnöke (a továbbiakban: Elnök) 
üdvözli a megjelenteket, és megállapítja, hogy a közgyűlés nem határozatképes, tekintettel arra, hogy 
azon a leadható szavazatok több mint felét képviselő szavazásra jogosult nem jelent meg;  

 
A közgyűlési meghívóban közöltek szerint a megismételt közgyűlés időpo ntja: 2024. április. 9:30. 

*** 

Jegyzőkönyv folytatva a Magyarországi Drótszőrű Magyarvizs la Tenyésztők Egyesületének 2024.  
április 20. napján, 9:30 órakor megtartott megismételt közgyűlésén.  
 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint 
1. napirendi pont: A levezető elnök, jegyzőkönyvvezető és hitelesítők megválasztása 
 

Az Elnök javasolja, hogy a Közgyűlés válassza meg:  
 a levezető elnöknek Noveczki Katalint 

- a jegyzőkönyv hitelesítőinek Lengyel Tamás és Török Krisztina tagokat; 

- a jegyzőkönyv vezetőjének: Puskás Borbála tagot 
 

 

Ezt követően a jelenlévők egyhangúlag (14 igen szavazattal) megválasztják:  
- a levezető elnöknek Noveczki Katalint – egyhangúlag elfogadva 
- a jegyzőkönyv hitelesítőinek Lengyel Tamás és Török Krisztina; – egyhangúlag elfogadva 

- a jegyzőkönyv vezetőjének: Puskás Borbála tagot– egyhangúlag elfogadva 
 

 

2. napirendi pont: Határozatképesség megállapítása  
 
Levezető elnök tájékoztatja a megjelenteket, hogy a közgyűlési meghívóban ismertetettek szerint az 

ismételten összehívott Közgyűlés a megjelentek számától függetlenül határozatképes, de csak az 
eredetileg meghirdetett napirendi pontok tárgyalhatók a Közgyűlés keretében. A fentiekre tekintettel 
Levezető elnök megállapítja, hogy a megismételt közgyűlés határozatképes.  

 
3. napirendi pont: Napirendi pontok jóváhagyása 
 

Az Elnök ismerteti a Közgyűlés napirendjét:  
 
Napirendi pontok: 

1. A levezető elnök, jegyzőkönyvvezető és hitelesítők megválasztása  
2. Határozatképesség megállapítása  
3. Napirendi pontok jóváhagyása  
4. 2023. évi Elnöki beszámoló és szavazás annak elfogadásáról  
5. A Tenyésztési Bizottság 2023. évi beszámolója és szavazás annak elfogadásáról  
6. A Felügyelő Bizottság 2023. évi beszámolója és szavazás annak elfogadásáról  
7. 2023.évi pénzügyi és mérlegbeszámolója és szavazás annak elfogadásáról  
8. Egyebek  

 
 

Ezt követően a jelenlévők egyhangúlag (14 igen szavazattal) a napirendi pontokat elfogadták, annak 
kiegészítését nem kérték.  
 

4. napirendi pont: Elnöki beszámoló és szavazás annak elfogadásáról 
Noveczki Katalin megtartotta az elnöki beszámolóját 
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2023-ban nem volt nagy versenyünk, volt Szent Hubertusz verseny több is és Klubkiállítás.  A 

Klubkiállítás – Gödöllőn Babatpusztán került megrendezésre 
Németországban megrendezett Európa kupára a MEOESZ anyagi támogatásával jutott ki a csapatunk, 
az Egyesület az útiköltséget fedezte. Csapatban az I. helyet szereztük meg, míg egyéniben Dudás 

Bence lett a második, Pap László a harmadik helyezett.  
Nagy sikerű Klubnapunk Alsónémediben volt megtartva. Varsányi Zsuzsanna szervezte, ezt nagyon 
köszönjük neki. A rendezvényeinkre sokan jelentkeznek az évben és az elmúlt évben is  így volt. A 

honlapot Bese Antal és Varsányi Zsuzsanna működteti. A Mars Kf t. támogatta a rendezvényeket  
tápokkal. 
2023-ban a tavaszi f ield trial verseny nem került megrendezésre. Őszi Szent Hubertusz versenyek 

megtartásra kerültek. 
 
 

Az elnöki beszámolót megkérdezés után a megjelentek 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 
egyhangúlag elfogadták. 
 

5. napirendi pont: A Tenyésztési Bizottság 2023. évi beszámolója és szavazás annak elfogadásáról 
Fehér Krisztina a Tenyésztési Tanács elnöke megtartotta a beszámolóját.  
2023. évben 31 almot jelentettek be, 209 db kölyök kapott törzskönyvet.  

A tenyésztési szabályzat megújítása aktuálissá vált.  
A tenyészállományunk egyre jobb. Több honosítás van. Külföldre is sok kutyát adnak el. 
Tenyésztőszervezeti felülvizsgálat során minden rendben volt. A felülvizsgálatok során egyre több és 

részletesebb adatot kérnek. 6 rendezvény volt, ahol tenyészszemle volt az elmúlt évben.  
 
Az elnöki beszámolót megkérdezés után a megjelentek 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 

egyhangúlag elfogadták. 
 
 

6. napirendi pont: A Felügyelő Bizottság 2023. évi beszámolója és szavazás annak elfogadásáról 
 
Debreczeni Zsolt megtartotta a Fegyelmi Bizottság beszámolóját . 

 
2023. évben nem érkezett megkeresés a Fegyelmi Bizottság felé.  
 

Az elnöki beszámolót megkérdezés után a megjelentek 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 
egyhangúlag elfogadták. 
 

 
7. napirendi pont: 2023.évi pénzügyi és mérlegbeszámolója és szavazás annak elfogadásáról  
 

A pénzügyi helyzet: 
Jelenleg a folyószámlánkon 7.500.000 Ft, a házipénztárban pedig 150.000 Ft van. 
Mellékletként csatolva. 

 
Az elnöki beszámolót megkérdezés után a megjelentek 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 
egyhangúlag elfogadták. 

 
 
8. napirendi pont: Egyebek 

 
Dr. Kocsis Melinda elmondta, hogy az FCI honlapján a fajtának a neve hibásan szerepel.  Kérdése lenne,  
hogy lehet a javítást kezdeményezni. 

 
Noveczki Katalin megkérte Dr. Kocsis Melindát, hogy járjon utána, hogy mi ennek a módja.  
 

Noveczki Katalin kérte, hogy a Klubkiállításra bíró személyére tegyenek javaslatot a tagok.  
 
Javaslatok: Tatjana Urek, Holovitz Lajos, Lujza Mackyova 
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Varsányi Zsuzsanna elmondta, hogy a Klubnap 2024.07.20-án lesz. Az elmúlt időszakban egyéb 

teendői miatt sokkal kevesebbet tud majd segíteni a szervezésben. A versenyekre a nevezési lapokat 
elkészíti, a Klubnap szervezésében nem tud részt venni.  
Dr.Jakkel Tamás részt vesz majd a Klubnapon meghívott előadóként.  

A ring dresszúrának a tavalyi évben nagy sikere volt, hasonló az évben is lehetne.  
Kézműves foglalkozást (pórázok, nyakörvek készítése) Bese Antal irányításával lehetne tartani.  
Vizslaolimpia az éven is lehetne a tavalyi év sikerei után.  

Az ételt Németh Csaba tudná készíteni idén is. 
Vendégelőadó hívás Szlovákiábó l, Csehországból és beszélgetés arról mennyire használják a 
vadászatok során a fajtát. 

Babiczky Attila meghívása vizsgákról bírói szemmel témában.  
Elsősegélynyújtás kutyákkal témájú beszélgetés. Sportsérülésekkel, f izioterápiás kezelésekkel 
kapcsolatos témájú előadás. 

Kennelek bemutatkozása előadássorozat elindítása - Nagy Roland előadó. 
 
Dr. Kocsis Melinda elmondta, hogy Sándor Sára biológus általános genetikai témában tudna előadást 

tartani. 
 
 

Fehér Krisztina elmondta, hogy Tenyésztési szabályzatunkat át kell írni. 
Javaslatokat kért a változtatásokkal kapcsolatban.  
 

Változtatásra szorul a fajtatörténeti rész, tenyésztési módszerek rész, mintavételi lehetőség DNS 
azonosításhoz, törzskönyvezési szabályzat, honosítás,  
 

Tenyésztési feltétel rész- a VAV vizsga nem a tenyésztési feltételek céljait szolgálják feltétlenül mi a 
vélemény erről. 
Takács Eszter a VAV vizsgával kapcsolatosan elmondottakkal egyetért, az A lapvizsga feltételei is 

szigorúbb elbírálásra szorulnának. 
 
Javaslat: A tenyésztés feltétele Alapvizsga és munkavizsga (Vízi-mezei vizsga vagy ŐTV vagy 

Mindenes Vizsla vizsga) megléte legyen. 
 
Fehér Krisztina megkérdezte hogy a diszplázia szűréssel kapcsolatos eredmények elfogadásának 

feltételtételeinél szabályozzuk- e hogy kinek az eredményét fogadjuk el. 
 
Noveczki Katalin javasolja, hogy maradjon a mostani feltétel, ne határozzuk meg, hogy hol szűrhető a 

kutya. 
 
Fehér Krisztina megkérdezte, hogy, ha a kutya minden feltételnek megfelel a tenyésztéshez, az 

Egyesület adjon –e ki Tenyészengedélyt a tenyésztéshez.  
 
Novecki Katalin szerint így nyilvántarthatóbb lenne a tenyészegyed létszám.  

 
Javaslat: Ha a kutya minden feltételnek megfelel a tenyésztéshez, az Egyesület adjon ki 
Tenyészengedélyt a tenyésztéshez. 

 
Fehér Krisztina elmondta, hogy szerinte a tenyészszemle bírálati lapon ne csak két mondat szerepeljen,  
részletesebben mindenre kiterjedő bírálat legyen.  

 
Fehér Krisztina szerint a konf irmációs tenyészszemle csak az egyesület által szervezet t  
tenyészszemlén lehessen kiállítani. 

 
Noveczki Katalin elmondta, hogy ez most is így van. 
 

Fehér Krisztina megkérdezte, hogy a szoros rokontenyésztésnél leírtakat kell változtatni. Majd 
egyeztetés után úgy gondolta, hogy maradhat az eddig leírtak szerint. 
 

Noveczki Katalin elmondta, hogy az OVK-nál tett vizsgákat is elfogadjuk, de nem kapunk összesítőt 
tőlük. Szükséges nekünk ez az együttműködés? Az általunk kért feltételeket nem teljesítették.  
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Elmondta, hogy az idei Vasas József  emlékversenyt Nagy Rolandék területén Rákóczifalván fogjuk 
rendezni 
 

 
 
 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el, az elnök a Közgyűlést berekeszti.  
 
Jegyzőkönyv lezárva: 12:41-kor. 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
k.m.f . 

 

 
............................................                                ………………………………….. 
        Noveczki Katalin                                          Puskás Borbála  

          Levezető elnök                                        jegyzőkönyvvezető  
  
 

............................................                                  …………..…………………… 
    Török Krisztina          Lengyel Tamás 
  jegyzőkönyv-hitelesítő                    ..     jegyzőkönyv-hitelesítő 

 


